

Title (en)
Bracelet.

Title (de)
Armband.

Title (fr)
Bracelet.

Publication
EP 0077418 A1 19830427 (FR)

Application
EP 81201134 A 19811012

Priority
EP 81201134 A 19811012

Abstract (en)

The bracelet comprises a flexible strap (2, 2') and a fastener (1, 1'). The end of the strap adjacent to the fastener comprises projections (6) which are equidistant from and parallel to each other, permitting adjustment of the length of the bracelet and retention of the strap in the fastener. To this end, a small bar (8) is placed in the gap between two adjacent projections (6) and inserted via its ends in holes (9) pierced opposite one another in the sides (10) of the fastener. When in position, the small bar does not allow the projections to be disengaged, thus retaining the strap in the fastener.
<IMAGE>

Abstract (fr)

Le bracelet comporte une lanière souple (2,2') et un fermoir (1,1'). L'extrémité de la lanière adjacente au fermoir comporte des sallies (6) équidistantes et parallèles entre elles permettant d'ajuster la longueur du bracelet et de retenir la lanière dans le fermoir. Dans ce but, une barrette (8) est placée dans l'intervalle entre deux saillies adjacentes (6) et insérée par ses extrémités dans des trous (9) percés vis-à-vis l'un de l'autre dans les côtés (10) du fermoir. La barrette mise en place ne permet plus aux saillies de se dégager, ce qui retient la lanière dans le fermoir.

IPC 1-7
A44C 5/00; A44C 5/20; A44C 5/24

IPC 8 full level
A44C 5/00 (2006.01); **A44C 5/18** (2006.01); **A44C 5/24** (2006.01)

CPC (source: EP)
A44C 5/0053 (2013.01); **A44C 5/185** (2013.01); **A44C 5/246** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1540754 A
- [A] FR 1560424 A 19690321
- [A] CH 410496 A 19660331 - NAT ETS [LI]
- [A] US 4288892 A 19810915 - MARDIROSSIAN JOHN H
- [A] US 2888729 A 19590602 - ALEXANDER LETHERN ALBERT, et al
- [A] US 3404440 A 19681008 - IRVING WEISS
- [A] CH 485442 A 19700215 - OJIMA SEISAKUSHO KK [JP]
- [A] GB 659267 A 19511017 - JOHN ALAN GOODE

Cited by
US5259540A; CN112293888A; EP0373806A3; WO2005099506A1; WO9013068A3

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0077418 A1 19830427

DOCDB simple family (application)
EP 81201134 A 19811012